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Wniosek 

W związku z procedowaniem budżetu na rok 2025 wnoszę o uwzględnienie w projekcie 

budżetu oraz w WPF inwestycji pod nazwą: budowa boiska ze sztuczną nawierzchnią przy Szkole 

Podstawowej w Radzewie. Środki na powyższy cel proponuję w roku 2025 przeznaczyć z zadania w 

dziale 6050: Wykonanie napisu " Kórnik" w parku kieszonkowym na terenie Błonie Oaza , w roku 2026 

– nadwyżki budżetowej 

Uzasadnienie: 

Szkoła w Radzewie posiada 1 boisko ze sztuczną nawierzchnią, wykonane dzięki wygranej w 

Budżecie Obywatelskim. Posiada również bieżnię i skocznię w dal, również wykonaną dzięki wygranej 

w BO. Ostanime elementem infrastruktury jjest plac zabaw, oddany do użytku latem tego roku. 

Pozostały teren jest nieutwardzony, częściowo porośnięty trawą, a w części, gdzie wnioskuję o 

budowę boiska, jest już tylko goły grunt. Na ten fakt zwrócił uwagę Sanepid, zalecając, by teren ten 

został zmodernizowany. Zważywszy, że ta część terenu szkoły jest najbardziej użytkowana przez 

ponad 400 uczniów, którzy do szkoły chodzą, jedynym sensownym rozwiązaniem jest budowa tutaj 

boiska ze sztuczną nawierzchnią. 

W lipcu, w rozmowach ze szkołą oraz burmistrzem, padła z jego strony jasna deklaracja, że 

ten projekt znajdzie się w budżecie na 2025. Zakładam więc, że brak tej inwestycji to po prostu zwykłe 

niedopatrzenie, które może zdarzyć się przy tak ogromnej liczbie zadań zaplanowanych w 

tegorocznym budżecie.  

Liczę na pozytywne zaopiniowanie wniosku. 

Równocześnie proszę o wybaczenie, iż wniosku nie prezentuję sam, ale uniemożliwia mi to 

zaplanowany wcześniej zabieg medyczny 

 
 

Pozostając z szacunkiem 
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